
 
 

Schriftelijke vragen 
 

 
Datum: 4 september 2015 
 

 
Aan de voorzitter van de raad 
 

 
Onderwerp: Reactie op de oproep van Bestuursvoorzitter COA 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 
 

1. Is het college bekend met de oproep van bestuursvoorzitter Gerard Bakker van het 
Centraal Orgaan Asielzoekers (COA) aan gemeenten aangaande de inrichting van 
tijdelijke opvangplaatsen voor vluchtelingen? 

2. Heeft het college al op deze oproep gereageerd? 
3. Zo ja, wat is de reactie van het college op deze oproep? 
4. Zo ja, waarom gaf het college deze reactie? 
5. Zo nee, overweegt het college alsnog te reageren op de oproep om een bijdrage te 

leveren aan de tijdelijke opvang van vluchtelingen? 
6. Zo ja, wat zijn dan de vervolgstappen? 
7. Zo nee, waarom niet? 

 

 
Toelichting: 
Als gevolg van oorlogen in verschillende landen zien we in Europa, dus ook in Nederland, 
een toename van vluchtelingen. Dat vraagt om een oplossing, waarbij juist gemeenten de 
eerste opvang van deze ontheemden kunnen regelen. Het gaat om een tijdelijke maatregel 
die, volgens staatssecretaris Dijkhoff (VVD) vraagt om “stoere” burgemeesters, wethouders 
en gemeenteraden. 
De PvdA Zaltbommel is van mening dat ook Zaltbommel, zelf, of in samenwerking met 
Maasdriel en gemeenten uit de regio, en met het maatschappelijk middenveld, een bijdrage 
kan leveren aan de eerste en tijdelijke opvang van vluchtelingen.  
 

 
Nico van Wijk 
Partij van de Arbeid 
 

 
 
 
 


